
OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka: 0321-09/2023 
Datum: 10. 11. 2023 

 
OBČINSKI SVET  
OBČINE BRDA    
 
ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 8. REDNE SEJE   
 
Nadja Šfiligoj  
S strani evropskega poslanca Matjaža Nemca je bila obveščena, da se je nanj obrnila občanka v imenu več 
občanov z vprašanjem, zakaj v Brdih ni policijske pisarne. Daje pobudo, da bi v Občini Brda bila organizirana 
policijska pisarna na način, kot je to organizirano v Občini Komen. Policaj je tam vse skozi prisoten in ne 
prihaja v pisarno samo občasno. Meni, da bi bil ta ukrep pozitiven, saj se občani vedno bolj bojijo za svojo 
varnost in premoženje.    
 
Anita Manfreda – direktorica OU 
Vprašanje smo naslovili na Policijsko postajo Nova Gorica in s strani namestnika načelnika policijske postaje  
Nenada Kravanje prejeli naslednji odgovor: 
V zvezi vašega zaprosila navedenega pod zvezo oziroma pisanja glede možnosti ponovne ustanovitve policijske 
pisarne v občini Brda z dne 26.10.2023 vam, v kolikor tega že niste obravnavali na seji občinskega sveta,  
predlagamo sklic varnostnega sosveta občine Brda, na katerem izpostavite naveden predlog in preučite 
dosedanje sodelovanje s Policijsko postajo Nova Gorica. Za vse nadaljnje informacije predlagamo, da se 
obračate na pristojno Policijsko upravo Nova Gorca. 
 
Vilko Prinčič 
Pohvali postavljene označevalne table za kolesarje in urejeno kolesarsko povezavo, pozove pa k vzdrževanju 
teh poti. Omeni cesto v »Biršo«, ki je bila v času trgatve po deževju na določenem delu poplavljena in 
popolnoma neprevozna.    
 
Sebastjan Arčon – Režijski obrat  
Režijski obrat skupaj z vaškimi skupnostmi ureja makadamske poti, v katero spada tudi pot, ki jo je navedel 
svetnik. V letošnjem letu je bilo urejeno delno odvodnjavanje v spomladanskem času. Potrebe po urejanju 
makadamskih poti so zaradi vremenskih razmer povečane in tudi namenjena sredstva v veliki meri izkoriščena. 
Glede na videne poškodbe in potrebe po popravilu in uničenost cestne površine bomo glede na razpoložljivost 
sredstev poskušali ustrezno sanirati. Potrebno pa je tudi poudariti, da navedene poškodbe nastajajo  v veliki 
meri zaradi uporabe traktorskih vozil lastnikov zemljišč. 
 
Miloš Protić  
1. Vaščani Šmartnega, Gonjač in Imenja so se nanj obrnili glede urejenosti pokopališča v Šmartnem, saj ni 

bilo pokošeno že dalj časa.   
2. Na kakšen način se spodbuja gostinsko dejavnost v Šmartnem? Avtobusi prihajajo v Šmartno tudi že 

okrog 9. ure zjutraj in nimajo na razpolago niti enega osvežilnega napitka.  
3. Izposoja koles v Šmartnem – turisti si izposojajo kolesa in puščajo svoje osebne avtomobile na parkirišču 

za dalj časa, zaradi tega pa so ostali, tudi domačini, prikrajšani do parkirnih mest. Kaj občina tukaj lahko 
naredi?  

 
1. Sebastjan Arčon – Režijski obrat  

Povečana poraščenost v letošnjem letu je v veliki meri posledica vremenskih razmer. Režijski obrat redno 
opravlja storitve košnje in čiščenja pokopališč enkrat mesečno. Glede na razmere in letošnjo izkušnjo, bo 
Režijski obrat v prihodnosti, skušal zagotoviti na občutljivih pokopališčih večkratne obiske in čiščenje, 
seveda v sorazmerju in navezavi razpoložljive delovne sile in sredstev. 

 
2. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ  

Glede potreb gostinske ponudbe smo se z briškimi gostinci večkrat pogovarjali. V preteklosti je nekaj 
gostincev že poskusilo z odpiranjem v jutranjih oz. dopoldanskih urah in zaradi ničelnega obiska ter 
posledično zaradi visokih stroškov s personalom so bili primorani ukiniti poslovanje v jutranjih urah.  
Številni pogovori z gostinci na več nivojih so pripomogli, da je v Šmartnem prišlo do odkupa Gostišča Turn, 
kateri bo v prihodnjem letu deležen prenove in ureditve v novo kavarno.  



3. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Ker gre za javno parkirišče, občina ne more prepovedati parkiranje strankam, ki si izposojajo ali pripeljejo 
kolesa in pot nadaljujejo s kolesi. Mislimo celo, da je potrebno takšen način podpirati in spodbujati. 
Problem je seveda v nezadostnem številu parkirnih mest, ki ga počasi urejamo. Naš predlog je, da se 
parkiranje na vhodnem trgu – Padrati zaračuna ali pa omeji na določen čas. Vsekakor je potrebno pred tem 
zagotoviti določena parkirna mesta za stanovalce. To je možno po ureditvi novih parkirnih mest. 
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